
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 18. februar 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AE
Vil ministeren redegøre for, om det er korrekt, at der siden årsskiftet har været en mar-
kant nedgang i landinger af fisk i de danske havne som følge af CO2-afgiften, som føde-
vareministeren fremførte på pressemødet om regeringens fiskeriudspil – samt forholde 
sig til den kritik, der blev bragt i Information den 7. februar 2025 i artiklen »Påstand om 
nedgang i fiskeriet på grund af klimaafgift savner dokumentation«?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Claus Jørgensen (SF) og Katrine Robsøe (RV).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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